
Protokół Nr XXXVI/2021 
z obrad sesji Rady Miejskiej Sędziszów 

z dnia 16 sierpnia 2021 roku 
 
Otwarcia obrad sesji zdalnej dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Sędziszów Adam Mysiara. 
Na podstawie listy obecności stwierdził, iż obecnych jest 13 radnych, sesja jest władna do 
podejmowania prawomocnych uchwał i decyzji.  
Ad. 6  
Na sekretarza obrad zaproponował radnego Andrzeja Stępnia – wyraził zgodę. 
Głosowanie 
11 głosów – za  
1 głos – wstrzymujący się. 
 
Pan Przewodniczący zapytał czy ktoś z Radnych składa wniosek do porządku obrad.  
 
Radny J. Chmielarski: 
Nie dostałem uzasadnienia do uchwały z pkt. 12 w sprawie nadania godności „Zasłużony dla Gminy 
Sędziszów”.  
Pan Przewodniczący: 
Były rozmowy na wspólnym posiedzeniu wszystkich Komisji. Wtedy zapadła decyzja, żeby takie 
uzasadnienie dać, które jest w tej chwili przedstawione.  
Radny J. Chmielarski: 
Powiem tak, ja nie chcę na pana głosować. Dlaczego mnie pan zmusza do głosowania nad wspólną 
uchwałą, czyli tych 10 kandydatów? Ja bym chciał osobno, bo to jest takie wymuszenie od kilku radnych 
odnośnie głosowania. Na pozostałe osoby jak najbardziej bym zagłosował, a na pana nie.  
Pan Przewodniczący: 
Dziękuję za szczerość. Pani Mecenas proszę się wypowiedzieć.  
Mecenas E. Dąbrowska: 
Proszę państwa, jeżeli chcą państwo głosować osobno ten punkt to należałoby wycofać tą uchwałę z 
porządku obrad i na następnej sesji przygotować pod głosowanie 10 osobnych uchwał w tym 
przedmiocie.  
Radny J. Chmielarski: 
Z tego co mi wiadomo to kilku radnych proponowało takie rozwiązanie.  
Pan Przewodniczący: 
Proszę o konkretny wniosek.  
Radny J. Chmielarski: 
Pierwszy wniosek: proszę o wycofanie tej uchwały z porządku obrad i przygotowanie 10 osobnych 
uchwał na następna sesję. Albo w dniu dzisiejszym głosować każdego oddzielnie.  
Mecenas E. Dąbrowska: 
Nie możemy głosować 10 punktów odrębnie, bo jest jedna uchwała.  
Radny J. Chmielarski: 
Ale można wprowadzić 10 punktów osobno.  
Mecenas E. Dąbrowska: 
Tak. 10 punktów do porządku obrad.  
Radny J. Jaworski: 
Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. W moim mniemaniu Kapitułą, która wybierała – przegłosowała 
to. W tym momencie jakiś cyrk, bo pan nie chce głosować. Pani radna Bożena jest w Kapitule. Było 
głosowanie. Nie wiem w czym jest problem.  
Radna B. Wójcik: 
Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowny Panie Burmistrzu. Zgadza się była Kapituła. Jest 5 
członków w Kapitule. Ja osobiście też nie zgadzam się z tą kandydaturą. Głosowałam na nie. I 
chciałabym zagłosować na nie, ale na tej sesji musiałabym zagłosować przeciw dla wszystkich 
zasłużonych. Dlaczego nie możemy wprowadzić 10 uchwał?  
 
 



Pan Burmistrz: 
Panie Przewodniczący, w dniu 10 września mamy zaplanowane święto 30-lecie nadania praw miejskich. 
Zawsze co 5 lat przechodzimy procedurę m.in. przyjmowania zgłoszeń dla „Zasłużonego dla Gminy 
Sędziszów” czy zarówno „Honorowy Obywatel Gminy Sędziszów”.  Musiała by być do tego sesja 
nadzwyczajna. Szanowna Rado, to że jest jedna uchwała z opisem wszystkich kandydatów w 
uzasadnieniu spowodowane jest tym, że tak zadecydowała większość radnych na posiedzeniu Komisji 
Wspólnych. My jako Urząd taką uchwałę przygotowaliśmy. Różne były głosy, ale zdecydowana 
większość była za tą propozycją. Teraz Wy, Szanowni Radni zadecydujcie.  
Radny J. Chmielarski: 
Panie Burmistrzu dlaczego pan Nalega? Jaki problem jest zrobić 10 odrębnych uchwał nawet na koniec 
dzisiejszego posiedzenia, jako ostatni punkt? To jest chwila roboty. Dlaczego pozbawiacie mnie głosu? 
Ja nie chcę głosować na tego pana. Skrzywdzę innych przez was.  
Radny J. Wiencek: 
Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo. Materiały otrzymaliśmy tak bez objaśnienia. Na wspólnych 
Komisjach, po burzliwych rozmowach, doszliśmy większością do takiego porozumienia, że przy 
każdym nazwisku, przy każdej instytucji, która jest przedstawiona w tej uchwale , będzie objaśnienie. I 
taka uchwała została nam dzisiaj przedstawiona. Znowu próbujemy cos zmieniać. Kapituła została 
wybrana przez radnych. I to do roli Kapituły należało ocenić i przedstawić Radzie. I tak zostało zrobione. 
Nie musi być zgodności przy nadawaniu tego odznaczenia.  
Radny P. Jaros: 
Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowny Panie Burmistrzu. Ja wnioskowałem na wspólnych 
Komisjach o 10 osobnych uchwał. Większość radnych opowiedziało się za tym, żeby to zostało w takiej 
formie w jakiej jest. Dla mnie jest to błędem.  
Zgadza się Honorowa Kapituła została wybrana przez Radę. Chcę tylko zwrócić uwagę, że 
przewodniczącym Kapituły był przewodniczący Rady, pan Adam, który jest tutaj umieszczony jako 
Zasłużony dla Gminy Sędziszów. Uważam, że takich rzeczy nie powinno być. Jeżeli ktoś wystawił 
kandydaturę pana Adama to powinien z tej Kapituły zrezygnować. Rada powinna uzupełnić kimś innym 
i nie widziałbym wtedy żadnego problemu. A tak to zawsze będą jakieś niepotrzebne komentarze.  
Pan Burmistrz: 
Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. W uchwale jest zapisane, że Kapitułę wybiera się na okres całej 
kadencji. I taka Kapituła została wybrana. Przez 17 lat  tak procedowaliśmy, że wszystkie kandydatury 
były ujmowane w jednej uchwale. Nie było nawet takich uzasadnień jak przy tej uchwale. Uzasadnienia 
wraz z wnioskami wpływały do Kapituły, dyskutowała, spierała się. I zawsze te kandydatury, które 
uzyskiwały na Kapitule wymaganą większość, były wkładane do uchwały i potem poddawane pod 
głosowanie.  
Na wspólnym posiedzeniu wszystkich Komisji zaproponowaliście, żeby jeszcze uchwałę powiększyć o 
takie uzasadnienie każdej kandydatury. Również w Urzędzie uważaliśmy, że to by było celowe i 
przedstawione na dzisiejszej sesji. Będzie również w Biuletynie Informacji Publicznej. I tak jak 
zaproponowaliście tak też się stało.  
Radny J. Chmielarski: 
Panie Burmistrzu zupełnie się nie zgodzę. To jest Rada, która była 17 lat temu. Pragnę panu 
przypomnieć, że do tej pory żaden radny nie był wystawiany do Kapituły. A tutaj jest taka rzecz, że 
przewodniczący Rady jest przewodniczącym Kapituły i głosuje sam na siebie. Nie powinno tak być.  
 
Pan Przewodniczący przedstawił wniosek radnego Jarosława Chmielarskiego w sprawie wycofania z 
porządku obrad pkt. 12 tj. uchwały w sprawie  nadania godności „Zasłużony dla Gminy Sędziszów”. 
 
Głosowanie: 4 głosy - ZA 
  7 głosów – PRZECIW 
  1 głos – WSTRZYMAŁ SIĘ.  
 
 
 
 
 



Pan Przewodniczący przedstawił wniosek Burmistrza o wprowadzenia do porządku obrad w pkt. 16: 
1. Uchwały w sprawie przyjęcia projektu Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków na terenie gminy Sędziszów.  
 
Głosowanie: 12 głosów – ZA, jednogłośnie. 
 
Ad. 7 
Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie proponowany porządek obrad wraz ze zmianą.  
1. Otwarcie sesji. 
2. Wystąpienie przedstawiciela Wojskowej Komendy Uzupełnień w sprawie przedstawienia aktualnych 
ochotniczych form pełnienia czynnej służby wojskowej. 
3. Wręczenie zaświadczenia o wyborze nowo wybranemu radnemu przez Przewodniczącego Miejskiej 
Komisji Wyborczej w Sędziszowie. 
4. Złożenie ślubowania przez radnego Rady Miejskiej Sędziszów.  
5. Stwierdzenie quorum. 
6. Powołanie sekretarza obrad. 
7. Przyjęcie porządku obrad. 
8. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
9. Sprawozdanie z działalności  Burmistrza za okres od ostatniej sesji. 
10. Uchwała w sprawie odwołania ze stanowiska Skarbnika Gminy Sędziszów. 
11. Uchwała w sprawie powołania na stanowisko Skarbnika Gminy Sędziszów. 
12. Uchwała w sprawie nadania godności „Zasłużony dla Gminy Sędziszów”. 
13. Uchwała w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w gminie Sędziszów w roku szkolnym 
2021/2022. 
14. Uchwała w sprawie udzielenia Spółdzielni Mieszkaniowej „Przyszłość” w Jędrzejowie dotacji 
celowej ze środków budżetu Gminy Sędziszów na budowę wiaty śmietnikowej. 
15. Uchwała w sprawie uchwalenia „Aktualizacji założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię 
elektryczną i paliwa gazowe Gminy Sędziszów do roku 2030”. 
16. Uchwała w sprawie  przyjęcia projektu Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na 
terenie gminy Sędziszów. 
17. Uchwała w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu.  
18. Uchwała w sprawie zmian w WPF na lata 2021 –  2032. 
19. Uchwała w sprawie zmian w budżecie na 2021 rok. 
20. Wolne wnioski i dyskusja. 
21. Zamknięcie obrad. 
 
Głosowanie: 12 głosów – ZA, jednogłośnie.  
 
Ad. 2 
Pani Sekretarz: 
Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. Jest godzina 9:30, pana z Wojskowej Komisji Uzupełnień nie 
ma, więc uważam, że temat jest zamknięty. 
 
Ad. 3 
Przewodniczący Miejskiej Komisji Wyborczej w Sędziszowie wręczył zaświadczenie o wyborze nowo 
wybranemu radnemu okręgu Nr 6, obejmującymi swoimi granicami sołectwa: Klimontów, 
Klimontówek, Podsadek, Jeżów – panu Stanisławowi Fira.   
 
Ad. 4  
Pan Przewodniczący: 
Czynność ślubowania proceduralnie jest ustalona  zapisem art. 23a ustawy o samorządzie gminnym, tj: 
ślubowanie odbywa się w ten sposób, że po odczytaniu roty, wywołani kolejno radni powstają i 
wypowiadają słowo „Ślubuję”. Ślubowanie może być złożone z dodaniem zdania „TAK MI 
DOPOMÓŻ BÓG”. 
 



Pan Przewodniczący odczytał rotę ślubowania: 
”Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki radnego 
sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy i jej mieszkańców”. 
 
Radny Stanisław Fira: 
Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg.  
Pan Przewodniczący: 
Dziękuję i gratuluję.  
Stwierdzam, że podczas obrad dzisiejszej sesji ślubowanie złożył radny Rady Miejskiej  Sędziszów - 
pan Stanisław Fira i tym samym  na zasadzie art. 23 a pkt. 1 ustawy o samorządzie gminnym objął swój 
mandat. Od tej chwili wszystkie jego działania w sensie wykonywania uprawnień radnego mają moc 
prawną. 
 
Ad. 8 
Czy Państwo Radni wnoszą uwagi do protokołu z poprzedniej sesji? 
Brak uwag. 
Głosowanie: 13 głosów – ZA. 
 
Ad. 9  
Pan Burmistrz przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym.   
 
Radny W. Tabor: 
Panie Burmistrzu czy działki nr 400/20, 400/23 są w obrębie Palko? Jaki mają status w Planie 
Zagospodarowania Przestrzennego?  
Pan Burmistrz: 
W tej chwili nie odpowiem. Mogę w wolnych wnioskach na koniec.  
Radny J. Chmielarski: 
Zakupiono samochód asenizacyjny marki Renault z fabrycznie nową zabudową. Co mam przez to 
rozumieć? Fabrycznie nowa zabudowa, a samochód jest stary? Jeśli stary to z którego to jest roku? 
Pan Burmistrz: 
Takie były warunki specyfikacji, istotnych warunków zamówienia, przetargu, że ma być to co jest dla 
samochodu asenizacyjnego najważniejsze. Beczka z całym osprzętem ma być nowa. Nie odpowiem w 
tym momencie, z którego roku jest samochód. Nowy samochód kosztowałby przynajmniej dwa razy 
tyle. Było 200 tysięcy i staraliśmy się zmieścić w ramach tych środków. 
Radny J. Chmielarski: 
Ile zebrano na ten samochód środków z funduszy sołeckich z naszej gminy?  
Pan Burmistrz: 
Z naszej gminy wszystkie 30 sołectw, oprócz sołectwa Łowinia, przekazały. 
Radny J. Chmielarski: 
Byłem na zebraniu w Pawłowicach i widziałem, słyszałem, że zostało przegłosowane negatywnie.  
Pan Burmistrz: 
Potem się zweryfikowali i zrobili kolejne spotkanie. Przegłosowali bodajże 5.000 zł.  
Każde sołectwo, oprócz sołectwa Łowinia, uczestniczyło w zakupie tego samochodu asenizacyjnego. 
Około 161.000 zł, w tym uczestniczyły sołectwa, a pozostałą kwotę dołożyliśmy z budżetu gminy.  
Radny J. Chmielarski: 
Proszę się dowiedzieć, z którego roku jest ten samochód. Chciałbym wiedzieć, bo to jest ważne. 
Przynajmniej byłem na dwóch zebraniach sołeckich, gdzie Pan mówił, że po 5-6 tysięcy. Wyciągał Pan 
ile się da z funduszu sołeckiego, a pozostałą kwotę dołoży Gmina. Tu się okazuje, że 152.000 zł 
kosztował netto czyli mniej niż zebraliśmy z naszych sołectw. Dlaczego Gmina jakby nic nie dołożyła?  
Pan Burmistrz: 
Panie Radny Chmielarski znowu jakieś zakłamanie w cyfrach. Nie jest to 54, tylko tak jak powiedziałem 
ten samochód kosztował 197.850,00 zł brutto. I to jest ta kwota, która dotyczy samorządu. My płacimy 
kwotę brutto. Później będziemy przekazywać do ZUK-u ten samochód w takiej kwocie.  
Radny J. Chmielarski: 



Panie Burmistrzu to dlaczego tutaj kupujemy starego trupa, żeby kierowca nie jeździł tylko leżał pod 
nim. A do Gminy kupujemy za 100.000 zł w tym samym czasie nowy samochód. Mimo, że mamy na 
stanie dwa samochody. To tu Pan był w stanie wydać czy przeznaczyć 100.000 zł, a na zebraniach 
sołeckich obiecywał Pan, że drugie tyle dołoży Gmina. Czyli zebrał Pan ponad 150.000 zł. Samochód 
brutto kosztował 157.850 zł, z czego odzyskamy 23% VAT-u, to i tak nam jeszcze zostanie, jak Pan 
dobrze policzy, z funduszu sołeckiego. A gdzie jest wkład Gminy, który Pan obiecywał?  
Pan Burmistrz: 
Panie Radny Chmielarski nie wiem skąd teorię wynosisz. My nic nie odliczymy. Jako Gmina nie 
będziemy mieć prawa do odliczenia VAT-u. Samochód przekażemy w kwocie brutto.  
Radny J. Chmielarski: 
Nawet jeżeli brutto, to z budżetu Gminy przeznaczyliśmy bardzo mało, bo 40.000 zł.  
Pan Burmistrz: 
I takie były założenia. 
Radny J. Chmielarski: 
A na samochód osobowy Skodę przeznaczamy 100.000 zł. To jaki to ma sens. Czy tamte już były 
zepsute, nie chciał Pan już jeździć tymi starymi? Czy one będą sprzedane?  
Pan Burmistrz: 
Zamieniliśmy jeden samochód, który miał prawie 260.000 przejechanych kilometrów. Peugeot 5000. 
Koszty eksploatacji corocznie już były tak duże, że trzeba było pakować się w coraz większe kwoty. To 
była najwyższa chwila, żeby móc bezpiecznie się poruszać. Ja najrzadziej chyba tymi samochodami 
jeżdżę. Częściej jeżdżą pracownicy. Czy w ramach tutaj takiej logistyki, organizacji samorządu te 
samochody są wykorzystywane na różne wyjazdy. Kupiliśmy samochód Skodę Superb w podstawowej 
wersji, w podstawowym standardzie, z dużym upustem za 99.000 zł z kawałkiem. Myślę, że przez wiele 
lat temu samorządowi teraz będzie służyć. Natomiast żeby nie sprzedawać Peugeota to przekazaliśmy 
go do ZUK-u. Oni daleko nie wyjeżdżają, tylko w obrębie Gminy Sędziszów. Będzie on im służył przez 
wiele lat.  
Proszę Panie Radny nie używać słów „stary złom”, ten samochód jest w pełni sprawny, raz go 
odesłaliśmy z drobną usterką. Posiada on nową beczkę, nowy osprzęt. Bardzo dziękuję 30 sołectwom, 
że taką społeczną odpowiedzialność znalazły w sobie, bo ich to wiele nie kosztowało. Bardzo celowy 
wydatek. Jedynie Pana sołectwo nie zaproponowało. 
Radny J. Chmielarski: 
Oczywiście, że nie zaproponowałem, bo uważałem, ze jest to niezasadne. Tym bardziej co teraz wyszło 
na końcu to jak najbardziej niezasadne. Panie Burmistrzu dziwię się Panu, 200.000 zł samochód, w 
Urzędzie by już nie jeździł, przekazuje go Pan do ZUK-u, bo eksploatacja, a tam ma wiele lat służyć? 
Mnie by nie służył.  
Pan Burmistrz: 
Gmina ma często dalekie wyjazdy.  
Radny J. Chmielarski: 
Ludzie kupują po 500.000 zł samochód i mają dłuższe wyjazdy, bo jeżdżą za granicę. Jaka jest obsługa 
samochodu osobowego, a tego ciężarowego, użyję dalej „starego złoma”, w eksploatacji, np. pojedzie 
Pan na przeglądy starym a nowym? Czy jest Pan w ogóle zorientowany jaka to jest różnica serwisowania 
takiego samochodu? Bo ja jestem zorientowany.  
Pan Przewodniczący: 
Ja bardzo przepraszam, ale jest 5 minut. Przewodniczący udziela głosu, a jeżeli Pan tak bardzo dokładnie 
mówi, co ludzie dali. Niech Pan się nie zastawia tymi ludźmi, że jest Pan wśród tych ludzi co dali.  
Pan Burmistrz: 
Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Panie Radny. Ja nie bardzo rozumiem kontekst tej dyskusji.  
Radny J. Chmielarski: 
Proszę mi podać z którego roku jest, ile ma przebiegu ten samochód i jest sprawa zamknięta.  
Pan Burmistrz: 
2011 rok.  
Radny A. Stępień: 
Panie Burmistrzu mam pytanie dotyczące tego zadania „Przedłużenie oświetlenia ulicznego w 
Grązowie. Czy to zadanie zostało wykonane?  
 



Pan Burmistrz: 
Jest w trakcie. Tam podałem termin. 
Radny A. Stępień: 
Tam miały być dwa słupy, a jest wstawiony jeden. Są wstawione niby dwa, ale są połączone ze sobą. 
Czy to są te dwa słupy? 
Pan Burmistrz: 
Ja nie odpowiem w tej chwili. Można zapytać bezpośrednio Pani Marii Chyli.  
Radny J. Chmielarski: 
Panie Burmistrzu w Zielonkach robi się oświetlenie. Czy nie podpisuje się umowy z Zakładem 
Energetycznym na kolejne lampy? A w Łowini trzeba podpisać? 
Pan Burmistrz: 
My chcieliśmy w Łowini po tej linii, żeby wykorzystać przewody, które już istnieją. Ale będziemy 
zmuszeni chyba robić na swoim majątku. PGE daje warunki przyłączeniowe, natomiast nie pozwala 
korzystać. Wszystkie gminy protestowały, których to dotknęło. Uważam, że korporacyjne zarządzenie 
wewnętrzne spółki prawa handlowego, wymuszające na samorządach opłaty dzierżawy słupa, na 
którym wisi nasza lampa, jest nie do końca prawne, racjonalne i uczciwe względem samorządów. 
Dlatego bronimy się przed tym dopóki możemy, żeby tych kolejnych tysięcy zbędnie nie wydawać. 
 
Pan Przewodniczący stwierdził brak pytań do sprawozdania.   
Zarządził przerwę do godz. 10:25. 
 
Ad. 10 
Projekt uchwały w sprawie odwołania ze stanowiska Skarbnika Gminy Sędziszów. 
 
Pan Burmistrz: 
Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. 08 lipca Pani Skarbnik Lucyna Nahajczuk złożyła wniosek o 
rozwiązanie stosunku pracy z dniem 25 sierpnia 2021 r. w związku z przejściem na emeryturę. Złożony 
wniosek, ja mam obowiązek zgodnie z ustawą, przedstawić w formie uchwały Wysokiej Radzie o 
przyjęcie. Zawodowo Pani Skarbnik miała 20 lat w szkole i 15 lat tutaj w samorządzie bezpośredniej 
współpracy. Zawsze mogłem liczyć i czuć pełne bezpieczeństwo. To w życiu jest bardzo ważne, żeby 
w stosunku do drugiego człowieka czuć bezpieczeństwo, że ktoś nie zawiedzie, nie sprzeda, nie będzie 
próbować działać w inny sposób niż powinien. Pani Skarbnik ja za te wszystkie lata bardzo Ci dziękuję. 
Był to najlepszy okres w samorządzie, gdzie największy rozwój Gmina Sędziszów uzyskała. 
Największe inwestycje realizowaliśmy wspólnie. Za to wszystko chciałem bardzo serdecznie 
podziękować, oczywiście dzisiaj tutaj na sesji. 
Wysoka Rado dlatego przedkładam na sesji uchwałę w sprawie odwołania Skarbnika Gminy. 
 
Pan Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie odwołania ze stanowiska Skarbnika Gminy 
Sędziszów. 
 
Głosowanie: 13 głosów – ZA, jednogłośnie     XXXVI/311/2021 
 
Pani Skarbnik: 
Szanowni Państwo, Wysoka Rado. Serdecznie dziękuję za współpracę. W czerwcu minęło 15 lat mojej 
pracy na stanowisku Skarbnika. Zawsze starałam się wykonywać swoje obowiązki należycie, z pełną 
odpowiedzialnością za decyzje jakie podejmowaliśmy i przedstawialiśmy Państwu. Czas biegnie 
nieubłaganie i podjęłam decyzję o przejściu na emeryturę. W czasie odpoczynku od pracy zawodowej, 
czas zadbać o zdrowie. Także dziękuję Wysokiej Radzie i bardzo proszę zostańcie Państwo po sesji na 
mały poczęstunek. Dziękuję. 
 
 
 
 
 
 



Ad. 11 
Projekt uchwały w sprawie powołania na stanowisko Skarbnika Gminy Sędziszów. 
 
Pan Burmistrz: 
Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni Państwo. W związku z powstaniem z dniem 26 
sierpnia 2021 r. wakatu na stanowisko Skarbnika Gminy Sędziszów na podstawie art. 18 ust. 2 pkt. 3 
ustawy z 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym, składam wniosek o powołanie z dniem 26 sierpnia 
2021 r. na funkcję Skarbnika Gminy Sędziszów Pani Anety Gryc zatrudnionej w Urzędzie Miejskim w 
Sędziszowie na stanowisku Zastępcy Skarbnika Gminy. Pani Aneta Gryc spełnia wymogi na stanowisko 
Skarbnika Gminy, tj. wymagania określone w art. 6 ust. 1 i 2 ustawy z 21 listopada 2008 r. o 
pracownikach samorządowych. Ponadto Pani Aneta Gryc spełnia wymagania formalne określone w art. 
54 ust. 2 w związku z art. 54 ust. 8 z 27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych. Posiada wiedzę  i 
wieloletnie doświadczenie w pracy w zakresie finansów publicznych. W związku z tym, iż powołanie 
Skarbnika Gminy należy do wyłącznej kompetencji Rady Miejskiej i dokonywane jest na wniosek 
Burmistrza, złożenie powyższego wniosku jest uzasadnione. Zgodnie z paragrafem 37 Statutu Gminy 
Sędziszów, Rada Miejska poprzez podejmowanie uchwał wypowiada się we wszystkich sprawach 
należących do jej kompetencji. W związku z powyższym do niniejszego wniosku dołączony jest ten 
projekt uchwały w sprawie powołania na stanowisko Skarbnika Gminy Sędziszów.  
Jestem głęboko przekonany, że Pani Aneta Gryc przez Wysoką Radę powołana będzie ciągłością 
działania Pani Skarbnik Lucyny Nahajczuk z taką jakością, z takim zaangażowaniem, z takimi 
kompetencjami, z której strony dała się poznać już do tej pory we współpracy codziennej. Jeśli jest to 
możliwe to u nas w samorządzie dokonujemy awansów pionowych. Uważam, że jest to w pełni celowe 
i w tym przypadku uzasadnione bez bawienia się w wielką politykę. Chodzi o dobro samorządu, o dobro 
i bezpieczeństwo nas wszystkich i naszych mieszkańców, żeby finanse, wszystkie kontrole, które będą 
przyjeżdżać będą oceniały jak dotychczas naszą Gminę. Do tego jestem głęboko przekonany, ze tak 
będzie. Dziękuję.  
 
Pan Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie powołania na stanowisko Skarbnika Gminy 
Sędziszów. 
 
Głosowanie: 13 głosów – ZA, jednogłośnie    XXXVI/312/2021 
 
Pani Skarbnik Aneta Gryc: 
Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni Państwo. Bardzo dziękuję za takie przyjęcie 
jednogłośne. Jest to dla mnie bardzo ważne i bardzo miłe. Bardzo dziękuję wszystkim razem, każdemu 
z osobna. Z tego miejsca chciałem podziękować również Panu Burmistrzowi za okazane zaufanie i 
wszystkie swoje obowiązki będę wykonywać z jak największym zaangażowaniem, jak najlepiej będę 
umiała. Daje mi to również taką przestrzeń do samorealizacji i wyznacza nowe cele. Myślę, że tutaj 
nikogo nie zawiodę. Moje ukłony również kieruję w stronę Pani Sekretarz. Pani Skarbnik dziękuję za 
ten czas poświęcony, za przekazywane informacje i wiedzę. Finanse budżetu to jest taka bardzo złożona 
struktura składająca się z wielu zagadnień. Dla mnie kołem ratunkowym jest wykwalifikowana i 
kompetentna kadra i współpracownicy. Bardzo dziękuję. 
Pan Przewodniczący: 
Dziękuję serdecznie i życzymy wszystkiego dobrego, dobrej współpracy. 
 
Ad. 12 
Pan Wice-Przewodniczący Dariusz Juszczyk przedstawił projekt w sprawie  nadania godności 
„Zasłużony dla Gminy Sędziszów”. 
 
Radna B. Wójcik: 
Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowny panie Burmistrzu. Chce się odnieść do kandydatury 
Przewodniczącego Rady Miejskiej w Sędziszowie w sprawie nadania godności „Zasłużony dla Gminy 
Sędziszów”. Szanowni Państwo odznaka „Zasłużony dla Gminy Sędziszów” stanowi szczególnie 
zaszczytne wyróżnienie dla uhonorowania osób za wybitny wkład pracy w rozwój miasta Sędziszów. 
W uzasadnieniu kandydatury Przewodniczącego Rady Miejskiej w Sędziszowie jest to, że jest radnym  



od 1994 r. Według mnie to właściwym odznaczeniem byłoby odznaczenie za długoletni staż bycia 
radnym. Dalsza część uzasadnienia mówi, że zasłużonym jest, bo zawsze głosował za uchwałami 
służącymi rozwojowi Sędziszowa, że przysłużył się do powstania Bazy TKR, OsiR, do budynku Urzędu 
Miejskiego, do modernizacji SCK, Osiedla Drewnianego, nowoczesnej oczyszczalni ścieków, 
kanalizacji i budowy dróg. W jaki sposób przyczynił się do powstania tych wszystkich rzeczy? Myślę, 
że chodzi o głosowanie. Kandydat o nadanie godności „Zasłużony dla Gminy Sędziszów” po prostu 
głosował „ZA”. Szanowni Państwo to są obowiązki wynikające z pełnienia funkcji radnego. Dlaczego 
osoba nominowana do odznaczenia godności „Zasłużony dla Gminy Sędziszów” będąca członkiem 
Kapituły mogła oddawać głos do wszystkich kandydatur? Powyższe uzasadnienie mówi o obowiązkach 
radnego. Proszę o podanie zasług kandydata Adama Mysiary, które nie wynikają z obowiązków 
radnego. Dziękuję.  
Radny J. Chmielarski: 
Zdaję sobie sprawę Panie Przewodniczący, że jest to może niewygodne dla Pana, ale niestety 
przychylam się do słów Pani Bożeny. Pan Wice-Przewodniczący czytał uzasadnienia. Dały różne kwoty 
z różnych firm. U Pana w uzasadnieniu nie widziałem, żeby Pan coś za sponsorował, czy coś się Pan 
przyczynił do jakichś dożynek, czy do czegokolwiek. Wydaje mi się, że nie ma Pan honoru, dlatego że 
część radnych prosiła o to, żeby głosować to osobno. Uważam, że nie był to najmniejszy problem, żeby 
wprowadzić 10 uchwał. Czego pan się obawiał? Że Pan dostanie jako jedyny kilka głosów na nie? 
Prosiło o to kilku radnych na komisjach, żeby wnieść 10 uchwał. Oczywiście, ja jestem sercem za 
wszystkimi oprócz Pana, czyli PKP Linia Hutnicza Szerokotorowa sp. z o.o. jak najbardziej „ZA”, 
Sędziszowskie Przedsiębiorstwo Energetyki Cieplnej jak najbardziej „ZA”, Fundacja na Rzecz 
Wsparcia Rodziny oraz Dzieci i Młodzieży jak najbardziej „ZA”, Fundacja z Uśmiechem też bym 
głosował „ZA”, AGROS Hudyka jak najbardziej „ZA”, REN-MAR Marcin Głowa firma Wylęg i 
Hodowla Drobiu jak najbardziej „ZA”, Stowarzyszenie na Rzecz Rozwoju Sędziszowa jak najbardziej 
„ZA”, osoby fizyczne: Pan Jacek Boruciński – Prezes Zarządu Fabryki Kotłów jak najbardziej,  Pani 
Katarzyna Kornaś jak najbardziej, Pani Danuta i Pan Marek Krzelowscy jak najbardziej. Wynika to z 
uzasadnienia. Natomiast na Pana będę głosował na nie. Bardzo chętnie zagłosowałbym na Państwa, ale 
Pan Przewodniczący Adam Mysiara niestety nie umożliwił mi tego, bo nie chciał, żeby każdej uchwały 
głosować osobno. Uzasadnienie tej uchwały pasuje do wszystkich radnych, bo Panie Burmistrzu jeden 
radny był? Panie Przewodniczący uważam, że nie należy się to Panu, bo Pan bardzo chaotycznie 
prowadzi sesje, robi Pan zamieszanie, wprowadza Pan ludzi w błąd. Tak jak ostatnio, dziwię się Pani 
radnej, że daje się manipulować w odczytanie na sesji w dniu 26 marca rzekomy apel kobiet z Łowini. 
Na całą wioskę rozrzuciłem ten apel, pytałem Koła Gospodyń, mam podpisy, że nie pisały czegoś 
takiego, nie życzyły sobie odczytania, a Pan wprowadza zamieszanie. Panie Przewodniczący jest mi 
wstyd. I tylko dlatego będę głosował na nie. Dziękuję.  
Radny P. Jaros: 
Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. Ja natomiast zagłosuję za tą uchwałą, za treścią tej uchwały z 
tego względu, że uważam, że skrzywdziłbym tutaj te osoby prawne, zakłady pracy, które są 
wymienione. Wszystkich znam doskonale. Te 6 instytucji, jak i te 3 osoby fizyczne. Natomiast mimo 
tego, że będę głosował „ZA”, to absolutnie nie popieram kandydatury Pana Przewodniczącego Adama 
Mysiary. Jestem radnym Rady Miejskiej dopiero pierwszą kadencję. Wystarczy sobie obejrzeć sesje 
Rady Miejskiej i prowadzenie tych obrad sesji przez Pana Przewodniczącego i mamy obraz tego 
człowieka. Także będę głosował za przyjęciem tej uchwały, ale tak jak powiedziałem, że nie do końca 
z jej treścią się zgadzam. Proponowałem na wspólnych posiedzeniach Komisji, żeby przygotować 10 
uchwał i nie byłoby żadnej dyskusji. Dziękuję.  
Radny J. Jaworski: 
I bardzo dobrze, że tak się stało. Miałem taką propozycję podać. Jeszcze ma ktoś jakieś wątpliwości?  
Pan Burmistrz: 
Dziękuję za udzielenie mi głosu. Szanowni Państwo, z mocy uchwały z 2004 r. jestem w Kapitule. Z 
pełnym przekonaniem głosowałem za kandydaturą Pana Przewodniczącego Adama Mysiary, bo istotą 
samorządu jest budowanie czegoś dobrego, dobrych rozwiązań. Najbardziej radny może uczestniczyć 
poprzez głosowanie w dobrych rozwiązaniach, w dobrych sprawach. Co by było, gdyby ktoś na ustach 
miał kwieciste słownictwo, piękne gesty, a w wymiarze praktycznym, gdyby przychodziło do 
podejmowania trudnych decyzji, byłby przeciw? Ilu rzeczy byśmy nie zrobili? Ja wielokrotnie w 
poprzednich kadencjach o tym przypominałem. Niekiedy wahało się jednym czy dwoma głosami. 



Pamiętam, ile dyskusji było. Odnosiliście się tutaj do m.in. bazy TKR. To nie była wtedy oczywistość, 
ze to trzeba zrobić. Trzeba było znaleźć poparcie, wsparcie. Wiem jakiego wsparcia udzielał na początku 
Pan Przewodniczący Adam Mysiara.  
Ja osobiście, wiem jak Adam angażuje się w różne rzeczy właśnie sponsorowania, ale według zasady 
co daje prawicy niech nie wie lewica. To każdy ma głośno o tym krzyczeć? Uważam, że jest to również 
w stronę Rady Miejskiej, docenienie. Oczywiście, bez przedsiębiorców, ich podatków, ich 
zaangażowania w Gminie nie funkcjonowałoby się. Ale bez mądrego samorządu idącego w kierunku 
rozwoju, wspierającego się, kłócącego się to by się tutaj na miejscu wszystko rozwalało.  
W pełni popieram tą kandydaturę jako też wyraz w stosunku do Rady Miejskiej jako całości za te 
wszystkie lata pracy w ten rozwój. Dziękuję. 
 
Głosowanie: 11 głosów – ZA     XXXVI/313/2021 
  2 głosy – PRZECIW  
Ad. 13 
Pan Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa 
w gminie Sędziszów w roku szkolnym 2021/2022. 
 
Głosowanie: 13 głosów – ZA, jednogłośnie    XXXVI/314/2021 
 
Ad. 14  
Pan Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia Spółdzielni Mieszkaniowej 
„Przyszłość” w Jędrzejowie dotacji celowej ze środków budżetu Gminy Sędziszów na budowę wiaty 
śmietnikowej. 
 
Głosowanie: 13 głosów – ZA, jednogłośnie    XXXVI/315/2021 
 
Ad. 15 
Pan Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie uchwalenia „Aktualizacji założeń do planu 
zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe Gminy Sędziszów do roku 2030”. 
 
Głosowanie: 13 głosów – ZA, jednogłośnie    XXXVI/316/2021 
 
Ad. 16 
Pan Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie  przyjęcia projektu Regulaminu 
dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie gminy Sędziszów. 
 
Radny J. Jaworski: 
Czy te mapki sytuacyjne na wykonanie przyłącza wodociągowego czy kanalizacji będą wykonywane 
na koszt tego kto chce się przyłączyć?  
Pan Burmistrz: 
Każdy musi zabezpieczyć, każdy we własnym zakresie. Tak jak przepisy mówią. 
 
Głosowanie: 13 głosów – ZA, jednogłośnie    XXXVI/317/2021 
 
Ad. 17 
Pan Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, 
nabywania i wykupu. 
 
Radny J. Jaworski: 
Chciałbym, żeby Pani Skarbnik powiedziała tak na forum publicznym, dlaczego to robimy i co nam to 
da, że wykupimy te obligacje? 
Pani Skarbnik: 
Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. Już kiedyś emitowaliśmy obligacje. Gmina Sędziszów nigdy nie 
zaciąga kredytów ani nie emituje obligacji na konsumpcję czyli na pokrycie wydatków bieżących. 



Środki pozyskane czy z kredytów czy z obligacji są przeznaczone na zadania inwestycyjne. Emisja 
obligacji to jest właśnie pozyskanie tych środków. Ogłaszając taką emisję możemy rozbić na X rat. To 
są takie serie, które są w miarę potrzeb uruchamiane. Są bardzo bezpiecznym narzędziem w obsłudze. 
Bardziej bezpiecznym niż kredyt. Stała marża bez względu na zmianę stóp procentowych. Tą marżę już 
wiemy o wiele wcześniej. Wcześnie się zwracamy do banków, dostajemy oferty, analizujemy i 
wybieramy oczywiście najbardziej korzystną. Przy obligacjach jest możliwość dłuższego okresu 
karencji czyli rozpoczęcie spłaty wtedy kiedy widzimy, że WPF nam na to pozwala. Jest to nowoczesny 
instrument pozyskiwania środków na inwestycje. Może uruchomimy na nowe inwestycje a może nie. 
Na razie ten projekt uchwały mówi, że będziemy uruchamiać cztery transze, ale to się okaże w czasie. 
Te obligacje już by nas zabezpieczyły praktycznie na 3 lata. Dziękuję.  
 
Głosowanie: 13 głosów – ZA, jednogłośnie     XXXVI/318/2021   
 
Ad. 18 
Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w WPF na lata 2021 –  2032. 
 
Głosowanie: 13 głosów – ZA, jednogłośnie    XXXVI/319/2021 
 
Ad. 19  
Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2021 rok. 
 
Radny J. Chmielarski: 
Złożyłem zmianę uchwały funduszu sołeckiego 7000 zł. Czy to jest ta kwota w tym załączniku nr 2, te 
7000 zł? 
Pani Skarbnik: 
Czekaliśmy na ten wniosek, wpłynął o czasie i dokonaliśmy tych zmian zarządzeniem Pana Burmistrza. 
Już Pan ma zabezpieczone w budżecie.  
 
Głosowanie: 13 głosów – ZA, jednogłośnie    XXXVI/320/2021 
 
Ad. 20 
Wolne wnioski i dyskusja. 
 
Radny J. Wiencek: 
Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo. Mam wniosek do Komisji Oświaty, ale zarazem też do 
Dyrektora OSiR-u. Dochodzą do mnie różne informacje, czy nie można by popracować nad zmianą 
odpłatności za niektóre obiekty na bazie? Może Komisja Oświaty wraz z Dyrektorem zastanowi się, 
przeanalizuje i może na przyszłość na ten okres letni wprowadzą jakieś zmiany.  
Wice-Przewodniczący D. Juszczyk: 
Oczywiście w najbliższym możliwym czasie spotkamy się.  
Radny J. Chmielarski: 
Przeznaczyliśmy fundusz sołecki na zabezpieczenie altanki i nie jest to wykonane do dziś. Chodzi tam 
o pomalowanie jakimś drewnochronem.  
Również z funduszu sołeckiego zostało przeznaczone w Pawłowicach na wycięcie chaszczy w parku. 
Po jednej części została raz skoszona trawa i u góry część krzaków. Nie jest zrobione to co miało być. 
Mieszkańcy Łowini pytali mnie wczoraj co z tym światłowodami w Łowini? Prawdopodobnie z tą firmą 
rozmawiali, która przeprowadziła w Wojciechowicach, żeby zebrać podpisy z sołectwa i mówią, ze to 
jest niedaleko i mogą to podpiąć. Idą te światłowody w kierunku Boleścic. Proszę zapytać i w razie 
potrzeby takie podpisy zbierzemy. Są chętni, bo ten radiowy internet jest bardzo słaby. Wiem, że to 
wieszają na linkach na słupach teraz, więc to idzie sprawnie. W naszych gminach sąsiedzkich co chwilę 
to robią.  
Nasi mieszkańcy pragną, żeby te lampy tak jak w gminie Słupia, Nagłowice świeciły we wszystkich 
sołectwach świeciły od wieczora do rana. Kiedy u nas będą tak świecić? Dziękuję. 
 
 



Pan Burmistrz: 
Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni Państwo. Zabezpieczyć altankę, jest jeszcze wiele do 
wykonania w funduszach sołeckich. Będziemy to systematycznie wykonywać.  
Pierwszy ruch to podpisy. Rozmawiałem z różnymi operatorami. Podpisy chętnych osób, które mają 
ochotę zawrzeć, podpisać umowę na internet. My na tej podstawie zwrócimy się do Nexery. A jak nie, 
to z innymi operatorami, żeby widzieli ilość osób zainteresowanych podpisaniem umowy.  
Ja nie przewiduję na razie takiej możliwości, żeby świeciły się lampy od wieczora do rana. Tam mają 
taki warunek. Audyty tak powychodziły. Przez kilka kolejnych lat tak będzie musiało być. U nas nie 
świeci się od 23 do pół godziny przed wschodem słońca. To jest ten okres, żeby oszczędzać środki. To 
są wydatki bieżące. Trudno by było dzisiaj wprowadzać zmianę, jak mamy kolejne u ubytki wydatków 
bieżących. Kolejne ustawowe zwolnienia i odnośnie do tych środków bieżących na normalne 
funkcjonowanie, stoimy pod ścianą. Musieliśmy szukać z Panią Skarbnik przynajmniej uzbierało się 
tych 100 tysięcy złotych różnicy między dochodami a wydatkami, żeby móc Wysokiej Radzie 
przedłożyć budżet do uchwalenia.  
Radny K. Prusek: 
Panie Burmistrzu, Szanowna Rado. Czy dałoby radę przyciąć zakrzaczenia na drodze Tarnawa 
Wydanka? Zarząd Dróg Powiatowych ładnie to wykonał, już nie zagraża bezpieczeństwu, te gałęzie nie 
wchodzą na jezdnię. A na tej drodze już dwa auta nie mogą się minąć. 
Czy wiadomo coś w sprawie zasięgu z operatorami Plus, Orange w miejscowości Czekaj, Krzelów. Jak 
ktoś chce kartą zapłacić to musi szukać zasięgu na dworze.  
Pan Burmistrz: 
Przyjmuję to jako wniosek. Nie wiem czy w tym roku będziemy jeszcze brać tą firmę, która w 
poprzednim roku na bardzo wielu miejscowościach to zrobiła. Przed nami też takie zadanie 
wspomożenia Zakładu Usług Komunalnych, bo im samym będzie bardzo trudno, do tej pory nie mają 
taryf zatwierdzonych. Będziemy musieli zakupić taki mulczer do poziomego i pionowego wykaszania.  
Radny K. Prusek: 
Chyba, że pożyczą tą maszynę od Zarządu Dróg Powiatowych?  
Pan Burmistrz: 
Oni na okrągło są w terenie. Musimy pomyśleć o pieniądzach i o tej firmie, co była w zeszłym roku. 
Celowym zakupem byłby ten mulczer.  
Jeśli chodzi o zasięg to my musimy rozpoznać, wystąpić dlaczego go nie ma. Wystąpimy z zapytaniem.  
Radny A. Stępień: 
Panie Burmistrzu, mieszkańcy Borszowic występują z prośbą, aby im wykosić do kaplicy, na placu 
zabaw i koło remizy krzaki i zarośla. Będą mieli tam odpust 26 sierpnia. Również pytają co z tym 
przystankiem, bo to bardzo długo już trwa.  
W Boleścicach są dziury w drodze przez wieś i przy tej drodze na Zapustę jest bardzo duża dziura w 
drodze.  
Na Grązowie jest złamany znak przy tej drodze jak się skręca na Zapustę.  
Co z tym krzakami w Boleścicach obok przystanku i przy przejściu na tory? 
Były teraz duże ulewy i zniszczone są drogi dojazdowe do pól. Pasowałoby jakoś te drogi naprawiać. 
Tak samo droga powiatowa w Piołunce, woda płynie, rowy są nieprzekopane, kamienie płyną pod 
kaplicę, na drogę. Dziękuję.  
Pan Burmistrz: 
Odnośnie koszenia w Borszowicach, rozmawiałem na spotkaniu z mieszkańcami. ZUK wjedzie i 
wykosi te większe rzeczy. Uważam, że mniejsze miejscowości takiej jak Borszowice powinny z 
funduszy sołeckich kupić podkaszarki, piły. Z tego można rozliczyć paliwo. Do takich mniejszych prac 
powinny angażować się, tak jak Ty robisz w Zielonkach.  
Odnośnie przystanku to procedury trwają. Czekamy na odpowiedź z powiatu. Nasza lokalizacja nie 
uzyskała akceptacji. Jest to procedowane.  
W Boleścicach na spotkaniu z mieszkańcami informowałem, że muszą wytrzymać. W ramach projektu 
z  Rządowego Funduszu Dróg Lokalnych będzie kładziony asfalt przez całą wieś. Nie remontujmy 
czegoś co będziemy poprawiać.  
Złamany znak drogowy przyjmuję jako zgłoszenie.  
Uzupełnienie kamienia również zgłosimy. Jak nie ma asfaltu to drogi wybijają się przy tym ciężkim 
sprzęcie. 



Radny W. Tabor: 
Panie Burmistrzu w związku z tym, że za dwa tygodnie będzie poświęcenie u nas nowo odbudowanej 
kaplicy, mieszkańcy zgłaszają się z prośbą o wykoszenie tych wszystkich poboczy na drogach 
gminnych. I koło domu weselnego tzw. glinianki, to jest gminna działka, która zarosła na wysokość 
jednego metra. Tam było kropione, było wykaszane. Nie wiem, jakieś dziwne te chwasty rosną.  
Czy zakończony jest z funduszu utrzymania dróg teren koło Palko? Zgłaszałem tam 3 odcinki i jeden 
jest tylko położony jeszcze niedokładnie. Czy to będzie jeszcze kontynuowane? 
Pan Burmistrz: 
Macie dużą uroczystość. Zgłoszę to do Zakładu Usług Komunalnych.  
Odnośnie terenu koło Palko to już bezpośrednio z wydziałem. Ja zanotowałem temat.  
Radny S. Fira: 
Czy jest możliwość założenia lustra przy wyjeździe na Klimontówku? Jadąc od Sędziszowa w kierunku 
Kozłowa nie ma widoczności. Już było tam kilka wypadków. To jest ten pierwszy wyjazd, tam jest 
posesja i o drzewa nie widać. 
Drugi wyjazd tam przy masarni. Może dałoby radę wymalować szerszy pas, żeby ludziom, którzy jadą 
od Sędziszowa w kierunku Kozłowa, dało do myślenia, żeby zatrzymać się. Tam są łamane przepisy.  
Pan Burmistrz: 
Oba tematy będą zgłoszone do powiatu, bo są przy drogach powiatowych. Tam przy firmie „GABI” już 
tyle było wypadków, tyle było zgłaszanych wniosków. Nie znajdują rozwiązania, ale wystąpimy do nich 
z propozycją, żeby coś zorganizowali, coś co rzuca się w oczy.  
Radny J. Chmielarski: 
Panie Burmistrzu, otrzymałem smsa, że złamała się akacja chyba przy nr 13 w Sosnowcu. Tam zasłania 
wyjazd. Potrzebna jest jedna naczepa kamienia do Pana (…), tam po dzisiejszej ulewie nie ma szans, 
żeby dojechać.  
Co ze spisem powszechnym? Do kiedy on jest? Czy u nas jest jakaś osoba, która, to robi?  
Ile kilometrów ma przejechane ten samochód? Jest już koniec sesji i chciałbym wiedzieć. 
Pan Burmistrz: 
Samochód ma przejechane 445 tysięcy kilometrów. Jest to samochód na gwarancji, z nowymi oponami. 
Pan Jarzyński ocenia, że jest bardzo dobry stan. Spokojnie przez wiele lat będzie jeszcze służył.  
Pani Sekretarz: 
Przed chwilą zakończyła się konferencja z udziałem Pana Wojewody Zbigniewa Koniusza oraz z Pani 
Dyrektor Wojewódzkiego Urzędu Statystycznego. Konferencja była skierowana do gmin. Gminnym 
Komisarzem Spisowym jest Pan Burmistrz. W naszej gminie sytuacja jest bardzo ładna na tle 
województwa i kraju. Jako województwo jesteśmy w tym momencie na 3 miejscu jeśli chodzi o wyniki 
spisu ogółem. Bardzo ważnym elementem jest samospis. Ten element w kraju idzie słabo. Jako gmina 
mamy 39% w samospisie, a powyżej 60% ogółem spisanych mieszkańców. Jesteśmy aktywni w wielu 
działaniach. Przystąpiliśmy do konkursu, który nazywa się „Najbardziej cyfrowa gmina”. W tej chwili 
mamy te notowania dobre. Jesteśmy zmotywowani, żeby je poprawić. Chciałabym się zgłosić do 
wszystkich Radnych w imieniu całego Gminnego Biura Spisowego z taką prośbą. Jeśli uznacie, ze w 
którymś terenie mieszkańcy mają problem ze samospisaniem się czy z odbieraniem telefonów od 
rachmistrzów, my możemy zorganizować dojazdowe ekipy naszych pracowników, którzy są członkami 
Gminnego Biura Spisowego. Jak było spotkanie seniorów to skorzystało ponad 40 osób. Również 
podczas dożynek w Krzcięcicach będzie uruchomiony punkt, gdzie można się spisać. Do końca 
września zgodnie z przepisami musi być zakończony. Jest obowiązkowy, więc byłoby dobrze, żeby nikt 
nie naraził się, że będzie ukarany.  
Radny J. Chmielarski: 
Czy taki spis może zrobić osoba spoza naszej gminy? 
Pani Sekretarz: 
Działamy wtedy troszkę przeciwko sobie. Ale nie byliśmy drobiazgowi, spisywał się każdy kto podszedł 
do stanowiska. Myślę, że taką wersję zostawimy. Walczymy również o to, żeby województwo miało 
dobry wynik, a jest obecnie na 3 pozycji.  
Radny J. Wiencek: 
Panie Burmistrzu od paru miesięcy są wykonywane prace na terenie Sędziszowa jeżeli chodzi o drogi, 
m.in. osiedle na Skarpie i przed Domem Kultury. Proszę na przyszłość w tych umowach to 
doprecyzowywać, żeby te prace nie wlokły się tak długo, bo to ludzi trochę denerwuje. Na Osiedlu 



Skarpa, rozjazdy przy bloku nr 13, przez ponad miesiąc był wyrwany ten trójkąt, przez parę ulew zostały 
te kamienie wypłukane na drogę. Trwało to około 1,5 miesiąca. Później zrobili asfalt, ale znowu nie jest 
skończona skarpa. Na początku przy bloku nr 6 jest niebezpieczna dziura. Trzeba byłoby tam od razu 
czymś zabezpieczyć. I oczywiście tą skarpę podsypać ziemią, ze by urosła trawa. Przed Domem Kultury 
też bardzo długo się wlecze. Zdaję sobie sprawę z tego, że firma, która wygrała przetarg, ona może sobie 
tam kumuluje te prace, ale jeżeli już robi na danej miejscowości to niech się już z tym sprężyła, zamknąć 
temat i pojechać gdzieś dalej. Wydaje mi się, że powinniśmy siebie i ludzi tu poszanować. A firma 
wchodząca na takie prace powinna być konkretna i zrobić to wszystko w miarę krótkim terminie.  
Kolejna sprawa dotyczy tych koszy metalowo-drewnianych ustawionych przy ławeczkach. Wydaje mi 
się, że powinniśmy iść w kierunku takich wandaloodpornych, żeby nie było to psute. Na przyszłość 
proszę rozważyć sprawę zakupu czegoś trwalszego. Dziękuję bardzo. 
Pan Burmistrz: 
Podpisuję się pod tym co mówił radny Jan Wiencek. Tak powinno być, ale praktyka i rzeczywistość jest 
trochę inna. My możemy dawać 1,5 miesiąca na wykonanie, ale wiąże się to z większą ceną. Z 
doświadczenia wieloletniego, jak damy krótki termin to oni wiedzą, że muszą zmobilizować wszystkie 
środki i to automatycznie wpływa na cenę. Jest to samo zrobione tylko za większe pieniądze. Musimy 
się zastanowić co zrobić, żeby było lepiej.  
Odnośnie koszy, w przyszłości tak trzeba będzie robić. Przyjmujemy to jako zadanie na przyszłość.  
Radna B. Wójcik: 
Panie Burmistrzu chciałabym zgłosić, że na placu targowym jest jedna ławka do wymiany. I proszę 
również o zakup koszy na plac targowy. Jakakolwiek jest uroczystość to tam nie ma koszy. Stoi jeden 
kosz tylko przy Ośrodku Zdrowia  na parkingu.  
Do kogo należy żywopłot przy ul. Armii Krajowej? Czy do nas czy do właściciela posesji? Dziękuję.  
Pan Burmistrz: 
Przyjmuję zgłoszenie odnośnie zniszczonej ławeczki. Albo wymienimy albo naprawimy.  
Postaramy się, żeby takie kosze kupić, bo tam jest centrum.  
Odnośnie żywopłotu to musimy zobaczyć czy jest w pasie drogowym czy poza. Z tego co kojarzę to 
jest to poza drogą. Rozpoznamy temat. 
Radny J. Jaworski: 
Odnośnie tych hotspotów na terenie gminy Sędziszów. Miał być monitorowany teren. Taka była 
rozmowa swojego czasu.  
Pan Burmistrz: 
Jest jedenaście. Koniec września albo października jest termin na wykonanie przez firmę, uruchomienie 
internetu bezprzewodowego w tych jedenastu miejscach.  
Radny J. Jaworski: 
Czy jak będziemy mieli to montowane to czy jest szansa zamontowanie monitoringu? 
Pan Burmistrz: 
Po to weszliśmy w ten projekt, żeby docelowo móc założyć tam monitoring. Będzie możliwość 
docelowego założenia monitoringu.  
Radny J. Jaworski: 
Kolejna spraw. Ludzie robią remonty w domach i po nocach wynoszą nam koło altan śmietnikowych 
bardzo dużo rzeczy. Pasowałoby teraz to na PSZOK wywieźć. Ktoś musi to zrobić.  
Pan Burmistrz: 
PSZOK przyjmie te rzeczy. Jeden dzień w tygodniu, chyba czwartek od godz. 8 do godz. 15.  
Radny J. Jaworski: 
Oni tam rejestrują co kto przywozi.  
Pan Burmistrz: 
Traktowane ma być jako do selektywnej zbiórki odpadów albo wielkogabarytowe albo elektronika. Po 
to jest PSZOK. Tam proszę o zorganizowanie dowozu albo czekać na termin jesienny, gdzie będziemy 
mobilnie z każdego punktu odbierać.  
Radny J. Jaworski: 
Mieszkańcy bardzo dobrze wiedzą, że nie można tych rzeczy wynosić. Jedynie w tych 2 miesiącach 
kiedy są te zbiórki wielkogabarytowe. Teraz to jakoś posprzątamy. 



Odnośnie drogi do Przełaja, od Krzelowa tam przed samym torem kolejowym jest zakręt i tam z prawej 
strony jest wybite pobocze. Zaczyna się już asfalt zapadać. Trzeba byłoby tam trochę uzupełnić tego 
kamienia.  
 
Radny S. Fira: 
Droga od Mstyczowa w kierunku Wodzisława, chodzi o pobocza. Jest to temat do powiatu. Niektóre 
przystanki znajdują się tak, że dzieci będą wysiadać z autobusu w wodę. Takie wysokie są pobocza po 
jednej i po drugiej stronie.  
Pan Przewodniczący: 
Z ul. Piaskowej i ul. Bąkowskiej proszę oczyścić korytka te betonowe. Jak nie pada to jest fajnie, ale 
jak jest ulewa to ludziom zalewa podwórka.  
Wiceprzewodniczący D. Juszczyk: 
Proszę o przycięcie drzew przy Szkole Podstawowej nr 2. Tam już bardzo zarosło. Zgłaszałem, ale nie 
było reakcji ze strony Zarządu Dróg Powiatowych. Jest to droga powiatowa. Dziękuję.  
 
Ad. 21 
Po wyczerpaniu porządku obrad Pan Przewodniczący zamknął obrady XXXVII sesji Rady Miejskiej 
Sędziszów.  
 
Na tym protokół zakończono.  
 
 
Protokołowała     Sekretarz     Przewodniczył  
 


